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Hei, 

 

Jeg er styreformann i Stallane vell. Vi hadde planer om å utvikle en sykkel park på lekeplass i 

Stallane. Disse planene er nå lagt litt på is grunner arbeidet på E39. Ønsker å ha et møte med 

noen fra kommunen om mulighet for å utvikle en sykkel park her i framtiden. Jeg håper dette 

kan bli et supert tilbud for barn og ungdom (og kanskje noen litt barnslige voksne). Når 

Statens vegvesen nå skal utnytte dette området som riggområde en stund og må uansett bruke 

en del ressurser på å gjennopprette området har jeg en drøm om at det er en fantastisk 

mulighet her for å utvikle et område som kan bli et supert tilbud for barn og unge i framtiden 

med hjelp fra kommunen og Statens vegvesen. 

 

Mvh, 

Stian Thorgersen 


